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Gdańsk, 11.02.2025 r. 

ANDRZEJ SKIBA 

RADNY MIASTA GDAŃSKA 

Interpelacja Nr 060/25

Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Na podstawie Art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 

z późniejszymi zmianami) składam interpelację w sprawie: 

PLACU PRZYJACIÓŁ W NOWYM PORCIE - KONTYNUACJA 

Interpelacja jest kontynuacją tematu, na który została częściowo udzielona odpowiedź w piśmie z dnia 

27 grudnia 2024, które wpłynęło 30 grudnia 2024 roku. Wówczas udzielono mi odpowiedzi, że poziom 

zaawansowania prac był na poziomie 43 %. Wskazano również, że „na chwilę obecną nie zostały 

nałożone na Wykonawcę kary umowne, mimo przedłużającego się okresu realizacji, ponieważ firma Mille 

Sun była w stanie uzasadnić dotychczasowe opóźnienia przyczynami od niej niezależnymi”. 

W dniu 11 lutego 2025 roku otrzymałem wiadomość od Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowy Port 

Pana Łukasza Hamadyka, który przedstawił szereg uwag dot. realizowanego przedsięwzięcia. 

Mając powyższe na uwadze, wnoszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Na jakim etapie jest zaawansowanie prac nad realizacją Placu Przyjaciół w Nowym Porcie? 

2. Czy zostały naliczone kary umowne? Jeśli tak, to w jakiej wysokości? Jeśli nie, to dlaczego? 

3. W jaki konkretnie sposób firma Mille Sun uzasadniała dotychczasowe opóźnienia? 

Wnoszę o udostępnienie korespondencji, którą prowadziły władze z wykonawcą. 

Zgodnie z przepisem Art. 24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

Radny Miasta Gdańska 

Andrzej Skiba

Wpłynęło 12.02.2025 r.


